
Referat fra skolebestyrelsesmødet tirsdag d. 25/8/20 
 
 
Afbud: Nick 
 

Godkendelse af referat fra sidst  

Nyt fra elevrådet Springes over 

Ledelsen informerer - Vi er præget af situationen 
- Vi har valgt at oprette et 

pædagogisk udvalg, dette for at 
robuste skolen 

- Vi er optaget af håndtering af 
Corona-reglerne 

- Fortsætte arbejdet med 
Verdensmålene 

- Personalet værdsætter den 
nuværende ledelse 
 

Nye skoledistrikter, behandling af 
Høringssvar 

- Bestyrelsen udformer et udkast til 
høringssvar 

 

Medlemmer til kontaktudvalg - Kontaktudvalget er et led mellem 
bestyrelser og politikere 

- Vi vælger en for specialområdet og 
for skole 

- Lars deltager i begge udvalg 
 

500 mio puljen, vores ideer Input: 
- Skabe et Makerspace, åbne 

skolen udadtil for borgere 
- Borgerhus 
- Robothus 

 
 

Principarbejde - lave et princip for forældremøder, 
styregruppe udarbejder et udkast 

- Indkalde forældre til inputmøde til 
princippet 

Hvordan ser hjemmesiden ud? - Principperne er ikke synlig på 
hjemmesiden 

- Kontakt Mohammed med inputs til 
hjemmeside 

Evt. - Stadig tvivl om spisepausen, den 
starter formelt 11.20, det enkelte 
team vurderer selv om klassen 



spiser tidligere. 
- Vi må stadig ikke bruge køleskabe, 

grundet smittefare. 
- Vi har stadig udfordringer med unge 

som kører rundt på skolen. SSP og 
vægtere runderer tit om aftenen 

- De små går ikke i bad efter idræt, de 
store bader stadig, efter Corona 
gældende regler 
 

 
Referent Peter Due 
 
 


